
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 19. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 157
Vil ministeren forklare, hvorfor regeringen har valgt en proces, hvor man først
vælger flytype, og derefter begynder at forhandle om prisen, og om man ikke
kan forestille sig, at det vil stille Danmark i en halvdårlig forhandlingssituation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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